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Voorbereiding Gesprek VWS-Intravacc 16 feb

1. Multipurpose Faciliteit

Vanuit VWS zijn voornamelijk directies GMT en de tijdelijk directie PDC-19 aangehaakt bij

vaccinproductie. Vanuit Directie PG wordt aangegeven dat zij zich niet ontfermen op de

economische kant, maar juist over de publieke kant (vaccinatieprogramma’s, voorlichting, etc).

Vanuit VWS dient een inventarisatie plaats te vinden waar het nodig en mogelijk is om de

randvoorwaarden voor de productie van vaccins te faciliteren, met name voor de toekomst bij een

nieuwe pandemie. Verdere ontwikkeling en uitbreiding van productiecapaciteit versterkt het vaccin-

ecosysteem. Binnen Nederland zijn een op een aantal plaatsen (o.a. Bilthoven, Leiden, Oss, Venlo)

bedrijven die vaccins kunnen produceren cq de fill&finish kunnen verzorgen. Intravacc werkt al,

samen met Halix en Bilthoven Biologicals aan een voorstel voor Publiek Private Samenwerking

(PPS). Het Utrecht Science Park Poonawhalla Bilthoven (USPB) kan zich ontwikkelen tot een

belangrijke hub op het gebied van vaccinologie; een plek waar zowel Intravacc als Bilthoven

Biologicals en meer bedrijven/kennisinstellingen clusteren rond het thema vaccins. Op deze manier

wordt meer en beter gebruik gemaakt van de geografische/fysieke mogelijkheden.

Het voorstel waar Intravacc nu aan werkt, een multifunctionele vaccinproductie fabriek, kan een

pijler zijn om productie in Nederland verder te versterken. Aanleiding voor de multipurpose
faciliteit is een gesprek met toenmalig MZS. Martin van Rijn zou Intravacc gevraagd hebben om

“zowel de privatisering met borging van de publieke belangen verder voor te bereiden als om

voorstellen te doen en plannen te ontwikkelen voor het versterken van de vaccinketen in NL.

Vanwege de in NL aanwezige expertise maar om vooral om de afhankelijkheid van NL/Europa op

dit terrein te verminderen”.

Van deze gesprekken is helaas geen verslaglegging terug te vinden. Derhzalve is het goed dat hier

vanuit VWS scherp naar gekeken wordt. 16 februari is er een gesprek met Intravacc en het MT van

PDC-19 om bovenstaande plannen te bespreken. Men verwacht daar een (eerste) reactie vanuit

VWS.

Graag bespreken we de volgende vragen voor. Hierop zal ook een annotatie voor het gesprek 16

februari gebaseerd worden.

Inbreng VWS
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Voorstel advies vanuit PDC en GMT

2. Covid-19 vaccinontwikkeling

Intravacc heeft 3 vaccin projecten in de pijplijn. Deze zijn ook met vaccin experts van

RIVM in een sessie besproken. BEd heeft ze toen toegelicht.
Er is besproken dat het goed zou zijn om een panel te laten meekijken naar deze projecten

(zoals een expertpanel dat ook bij andere COVID-19 vaccins gedaan heeft).

16 februari wordt Intravacc gevraagd om het volgende toe te lichten

o Resultaten preklinische studies

Business plan vaccins

Tijdslijn/plan betreft verder ontwikkeling

Financiering fase 2 en 3

In geval van licenseren: publieke waarborgen0

0

0

0


